
Hei! 
Stemmer det (slik jeg oppfatter det) at karriereveilederne i grunnskole og vgs ikke har 
representanter i ekspertutvalget?? Dernest, jeg trives i jobben som karriereveileder!  
Mitt håp for ekspertutvalget er at de også vurderer muligheten for et «Utdanningsvalg»- fag 
på vgs i likhet med det som allerede finnes i grunnskolen, spesielt gjelder dette 
studieforberedende utdanningsprogram. Rådgiverressursen har vært uendret siden midt på 
70- tallet, og mye er endret siden den gang… Kunnskaper/bevissthet om seg selv som gjør at 
elevene utvikler god valgkompetanse er spesielt viktig med hyppige og store endringer i 
arbeidslivets behov for kompetanse. Selv med usikker konjunkturutvikling mener jeg også 
det er viktig å få et godt innblikk i arbeidsmarkedet. Tid/forberedelse til veiledning vil blant 
annet være preget av antall elever, antall utdanningsprogram og tilgang til elevene i andre 
fag. 
 
Mvh 
Vigdis Trøen 
Karriereveileder Ås vgs, 15.06.15    
 

 


